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Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Brabantse Wouden – goedkeuring statuten op te richten vzw Nationaal Park Brabantse 
Wouden Vlaanderen en nieuwe Samenwerkingsovereenkomst

Dirk Buysse licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Tie Roefs betreurt dat enkel de vier gedeputeerden in de algemene vergadering zetelen en de 
provincieraad hiermee buitenspel wordt gezet. Daarnaast heeft ze een vraag over de samenstelling 
van het Parkbureau. Hoe zal het samenspel en de wisselwerking met de provincie eruit zien? 



Tenslotte wil ze weten op welke termijn de rechtspersoon voor de vertegenwoordiging van de 
landbouwsector in de vzw NPBW zal opgericht worden? 
Dirk Buysse antwoordt dat het parkteam binnen de vzw zal georganiseerd worden. Er zal een 
belangrijke rol weggelegd zijn voor de provincie in de verschillende themagroepen. Na de oprichting 
zal gestart worden met de oproep voor kandidaten voor de themagroepen en projectgroepen. Hierin 
zal een belangrijke rol weggelegd zijn voor o.a. de diensten leefmilieu, landbouw, toerisme, erfgoed en 
ruimtelijke planning.
Wat de vertegenwoordiging van de landbouw betreft is er een overgangsperiode van twee jaar 
voorzien. Maar achter de schermen wordt er al gewerkt aan de oprichting van deze rechtspersoon. Als 
dit proces al vroeger zou afgerond zijn dan kan de vraag gesteld worden aan de algemene 
vergadering om deze rechtspersoon te laten toetreden.
Gedeputeerde Bart Nevens vult aan dat het de vraag van de andere kernpartners is geweest om 
beleidspersonen toe te voegen aan de algemene vergadering om zo een maximale afstemming te 
garanderen met alle beleidsthema’s. Men heeft ook aan de burgemeesters gevraagd om zelf te 
zetelen en geen gemeenteraadsleden af te vaardigen. In de provincieraad bestaat er de mogelijkheid 
om een gedeputeerde steeds vragen te stellen over het nationaal park Brabantse Wouden. 

Daniel Fonteyne sluit zich aan bij de kritiek van raadslid Tie Roefs inzake de niet-betrokkenheid van 
de provincieraad. Hij vraagt zich af of er landbouwgrond gaat aangekocht worden die omgezet zal 
worden in natuurgebied. Daarnaast wil hij weten waaruit het pakket maatregelen bestaat ter vrijwaring 
van de landbouwactiviteiten in en rond de Brabantse Wouden. 
Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat er sprake is van een herbevestigd agrarisch gebied waarin 
de landbouw zeker is van hun activiteiten. Er ligt nu een resem van voorstellen voor waarin zal 
gekeken worden hoe men de doelstellingen van de Brabantse Wouden gaat kunnen realiseren. Dit zal 
altijd besproken worden met alle partners, ook met de landbouwers. De landbouwers die mee in de 
klankbordgroep zaten zagen zelf ook veel mogelijkheden op vlak van korte keten, hoevetoerisme, het 
versterken van het landschap,… Wij hebben trouwens als enige van de kandidaat Nationale Parken 
een vijfde luik toegevoegd aan het masterplan dat specifiek handelt over de noden van de landbouw.

Geertrui Van Rompuy-Windels wil weten of de gemeente Sint-Genesius-Rode toch niet overhaald is 
kunnen worden om toe te treden? 
Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat er voorlopig nog geen signaal is dat zij mee willen 
participeren. Maar de mogelijkheid om later toe te treden blijft open. Ze blijven een belangrijke 
gemeente in het gebied van de Brabantse Wouden, bijvoorbeeld in functie van toegangspoorten of het 
aanpakken van de problematiek van de everzwijnen. Het zou een meerwaarde zijn als ze toetreden. 
Dirk Buysse vult aan dat er tussen de indiening van het masterplan en de erkenning informele 
contacten zijn geweest met Sint-Genesius-Rode. Ze vinden de tijd nog niet rijp om nu deel uit te gaan 
maken van de vzw. Dit neemt niet weg dat ze later kunnen toetreden.

Louis Tobback neemt aan de taalwetgeving van toepassing is op de vzw als ze vergadert? Er zullen 
akkoorden moeten worden gemaakt met het Waals en Brussels Gewest. Wanneer gaat men dit 
aanpakken? Zijn er al contacten geweest? 
Het schema dat hier vandaag is voorgesteld is zeer uitgebreid en ingewikkeld. Waarschijnlijk kan het 
ook niet anders. Is dit gelijkaardig in de andere parken? De vergoedingen voor de vergaderingen gaan 
op die manier aardig kunnen oplopen. 
Dirk Buysse antwoordt dat er intussen al vier parken erkend zijn. De structuur van de Brabantse 
Wouden is aspecifiek omdat wij niet alleen de natuurkerngebieden opnemen, maar ook ambities 
hebben in de tussenliggende landschappelijke zone. Daarom is onze structuur ruim opgezet om al die 
ambities te kunnen realiseren. Het ziet er zwaar uit maar via goede afstemming moet er helderheid in 
gebracht kunnen worden. 
Geertrui Van Rompuy-Windels antwoordt dat er faciliteiten zijn voor de inwoners en niet voor de 
bestuurders.
Dirk Buysse antwoordt dat de vzw die nu werd opgericht dient voor het deel van de Brabantse 
Wouden op het Vlaamse grondgebied. Vorig jaar (mei 2023) is door de deputatie ook de 
intergewestelijke intentieverklaring goedgekeurd en daar staan een aantal afspraken in over de 
afstemming met de andere gewesten en de provincie Waals-Brabant. De ambitie is om uiteindelijk te 
komen tot een intergewestelijk nationaal park Brabantse Wouden. De erkenning waar we het hier over 
hebben betreft enkel het deel van het nationaal park op het Vlaams grondgebied. Intussen is men in 
het Waals Gewest ook gestart met de oprichting van nationale parken. 
 



Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

3 Aanpassing reglementen van orde provinciedomeinen 2024

Agnetha Van Pee licht dit agendapunt toe.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

4 Goedkeuring bestek en samenwerkingsovereenkomst voor de inrichtingsmaatregelen aan 
de Geevaertvijver te Sint-Genesius-Rode

Marijke Van Hoorick licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage 
bij dit verslag.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

5 Overheidsopdracht (raamovereenkomst) voor het aankopen/leveren van klein technisch 
materiaal voor alle instellingen van het provinciebestuur van Vlaams-Brabant: 
goedkeuring van de wijze en voorwaarden van gunnen.

Els Van Calster licht dit agendapunt toe.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

6 Huishoudelijk reglement provinciehuis. Goedkeuring.

Kristof Polfliet licht dit agendapunt toe.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

7 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering 12 maart 2024 om 10u
Einduur van de vergadering 14:30 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Elke Zelderloo


